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From the Scottish highlands to the Grecian temples of Emma’s unbridled 
imagination, everything in the world of Mythica is beautiful, whimsical, surreal, 
and never quite what it seems. Mythica is a vibrant and fantastical collection where 
bold and expressive design meets the far reaches of literary imagination, for an 

immersive collection of fabrics, wallpapers and exclusive mural designs.

Step inside the world of these intricate hand-drawn illustrations, plunge into the 
water’s depths, and find a world of swaying coral, anemones and sting rays before 
rising to the surface to the Costa Rican cloud rainforests with resplendent quetzals, 

hummingbirds, and beyond.

“My love for wildlife is at the heart of each design for Mythica. This collection brings 
in my influences and experiences travelling to some of the most biodiverse places 
on earth, like the Osa Peninsula in Costa Rica, which have been alchemized to 
create this collection that goes further into myth and fantasy than ever before.” 

Emma J Shipley.

This wallpaper and fabric collection features bold new colour palettes, as well 
as jacquard weaves and embroideries for the first time. Each design of Mythica, 
whether translated on beautifully textured wallpaper, rich velvet or fresh cottons, 

will transform spaces with magic and wonder.

Created in partnership with Clarke & Clarke.

Travel to a fantastical parallel universe with Mythica,  
a collection by artist Emma J Shipley.

clarke-clarke.sandersondesigngroup.com  @clarke_clarke_interiors

De l’Écosse mythique aux temples grecs rêvés, Mythica invite au voyage

Avec Mythica, Emma J Shipley dévoile une collection vibrante et 
fantastique où design audacieux et imaginaire littéraire s’entrelacent pour 
donner vie à des tissus, papiers peints et fresques murales d’exception. 
Entre beauté, fantaisie et surréalisme, rien dans cet univers n’est tout à fait 
ce qu’il semble être.

Chaque dessin de cette collection plonge le spectateur dans des mondes 
aussi riches que variés. Des profondeurs marines peuplées de coraux 
dansants, d’anémones et de raies pastenagues, jusqu’aux forêts 
nuageuses du Costa Rica, abritant quetzals resplendissants et colibris, 
Mythica transporte dans un univers onirique et inspiré.

« Mon amour pour la faune sauvage est au cœur de Mythica. Cette 
collection s’inspire de mes voyages dans les lieux les plus riches en 
biodiversité, comme la péninsule d’Osa au Costa Rica. Ces expériences 
se transforment ici en une exploration plus profonde du mythe et de la 
fantaisie », confie la créatrice.

Pour la première fois, Mythica introduit des broderies et des jacquards, 
tout en explorant des palettes de couleurs audacieuses. Déclinés sur des 
papiers peints texturés, des velours somptueux ou des cotons frais, ces 
motifs transforment les espaces en havres de magie et de poésie.

Une collaboration signée Clarke & Clarke, Mythica s’impose comme 
une ode à la nature, au voyage et à l’imagination.
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